
 
 

Referat af 2. ekstraordinær generalforsamling 

Onsdag den 16. november 2011 på Terslev Skole 
 

Formanden Ivan nr. 51 bød velkommen til de fremmødte. Til stede var følgende parceller og 

andelsboliger repræsenteret: 

Nr. 9, 23, 29, 30, 35, 37, 45, 51, 58, 60, 68. Endvidere var der medbragt to fuldmagter. 

 

1. Valg af dirigent 

Formanden foreslog Søren nr. 68, som takkede og accepterede valget. 

Søren konstaterede, at denne 2. ekstraordinære generalforsamling er rettidigt indkaldt i henhold 

til vedtægterne. 

 

Ivan forklarede kort om reglerne omkring vedtægtsændringer. 

 

Alle afstemninger vil foregå ved håndsoprækning. Kenny nr. 30 og Henrik nr. 58 blev valgt som 

stemmetællere.  

 

2. Forslag fra bestyrelsen om ændring af vedtægterne (Forslag 1 – 6) 

 

Forslag 1 

Forslaget blev kort drøftet, og blev herefter sendt til afstemning. 

Forslaget blev vedtaget med 12 stemmer for og 1 stemme imod. 

 

Forslag 2 

Der var ingen indvendinger, og forslaget blev sendt til afstemning. 

Forslaget blev vedtaget med 13 stemmer for og 0 stemmer imod. 

 

Forslag 3 

Der var ingen indvendinger, og forslaget blev sendt til afstemning. 

Forslaget blev vedtaget med 13 stemmer for og 0 stemmer imod. 

 

Forslag 4 

Der var ingen indvendinger, og forslaget blev sendt til afstemning. 

Forslaget blev vedtaget med 13 stemmer for og 0 stemmer imod. 



 

Forslag 5 

Der var ingen indvendinger, og forslaget blev sendt til afstemning. 

Forslaget blev vedtaget med 13 stemmer for og 0 stemmer imod. 

 

Forslag 6 

Der var ingen indvendinger, og forslaget blev sendt til afstemning. 

Forslaget blev vedtaget med 12 stemmer for og 1 blank stemme. 

 

3. Forslag fra bestyrelsen om ændring af periode for kontingentindbetaling 

Forslag 7 
Forslaget fremstilles på baggrund af en forespørgsel på sidste generalforsamling. Der blev drøftet 

både for og imod at dele kontingentet op i to, blandt andet vil det medføre flere udgifter i 

forbindelse med opkrævning. Samtidig overvejer Tøpkilde 1 at lægge kontingentet ind i huslejen. 

Flere gav udtryk for, at der kunne laves en individuel løsning til de medlemmer, der kunne have 

behov for en opdeling. 

 

Forslaget blev herefter sendt til afstemning. 

Det blev nedstemt med 0 stemmer for, 11 stemmer imod og 2 blanke stemmer. 

 

Det betyder, at kontingentet for 2012 på 2.500 kr. forfalder pr. 1. april 2012. 

 

4. Eventuelt 

Ivan nr. 51 foreslog at der opsættes et juletræ foran Tøpkilde 1 mod Terslev Skolevej, og det var 

der god stemning for. 

 

Søren nr. 68 nævnte snerydningen og udtrykte sin bekymring over, at der ikke er nogen aftale på 

plads. Martin nr. 29 nævnte, at der meget snart ligger en aftale klar. 

 

Kåre nr. 60 informerede kort fra det tværpolitiske udvalg om E.ON og fjernvarmesituationen. 

 

Generalforsamlingen sluttede kl. 20 – og Søren takkede for god ro og orden. 

 

 


